
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

O RADU 26. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 29.03.2023. GODINE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sarajevo, mart 2023. godine 
 



2 

 

ZAPISNIK O RADU 26. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 29.03.2023. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-515/23 

Datum: 29.03.2023. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 
 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Biljana Lazarević 

3. Danijela Šahat 

4. Jasmin Ademović 

5. Samir Bejić 

6. Toni Vukadin 

7. Adi Škaljić 

8. Amra Zulfikarpašić 

9. Alen Girt 

10. Mirela Džehverović 

11. Ratko Orozović 

12. Alma Čengić 

13. Lajla Ćosović 

14. Srđan Simonović 

15. Vedad Deljković 

16. Dragan Stevanović 

17. Elvedin Korora 

18. Muamer Mekić 

19. Bajro Biber 

20. Robert Pleše 

21. Seid Škaljić 

22. Željko Majstorović 

23. Vedran Dodik 

24. Drago Jurić 

25. Enisa Spahić 

26. Jasmin Skorupn 

27. Srđan Srdić 
 

Odsutan: Almedin Miladin  
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

2. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

3. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

4. Aida Bajramović, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske 

uprave 

5. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

6. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 

7. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje  

8. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove 



3 

 

9. Dragana Solaković, pomoćnica Gradonačelnice za lokalnu samoupravu 

10. Nedžad Fazlija, šef Odsjeka za obrazovanje i sport u Gradskoj službi za obrazovanje, sport, 

kulturu i mlade 

11. Ismena Čaušević, stručni savjetnik u Informativnom centru Sarajevo 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici, trenutno, 

prisustvuje 21 gradski vijećnik i da nema najavljenih izostanaka te da je kašnjenje najavio 

gradski vijećnik Samir Bejić. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

21 gradski vijećnik te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 26. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

24. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 22.02.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu 24. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 22.02.2023. godine. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

25. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 08.03.2023. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Zapisnik o radu 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

08.03.2023. godine. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Srđan Simonović te da sjednici prisustvuju 22 gradska vijećnika. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 
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2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf 

Hafizović) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Midhat 

Đozo) 

4. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Alma 

Čengić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf 

Hafizović) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2023. godinu 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

o proceduralnim prijedlozima da se nevadeni akti  razmatraju u formi prijedloga po skraćenom 

postupku, vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim Bahtanović) razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika  usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf Hafizović) 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Midhat Đozo) 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Alma Čengić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf Hafizović) 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  
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usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Hazim Bahtanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja sjećanja na žrtve 

zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2023. godinu razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedad Deljković te da sjednici prisustvuju 23 gradska vijećnika. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 26. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf 

Hafizović) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Midhat 

Đozo) 

4. Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Alma 

Čengić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf 

Hafizović) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2023. godinu 

8. Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2022. godinu 

9. Izvještaj o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima gradonačelnice Grada 

Sarajeva za period 01.01. – 31.12.2022. godine                                                

10. Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo 

11. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu 

12. Izvještaj o provođenju Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo za 2022. godinu 

13. Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih manifestacija 

od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2022. godini 

14. Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve za 2022. godinu 

15. Informacija o aktivnostima na realizaciji projekta izgradnje mreže za odvodnju fekalnih 

otpadnih voda od objekta lociranog uz dolaznu stanicu Trebevićke žičare 

16. Informacija o aktivnostima na obnovi vrtića Agan Bostandžić na Širokači 

17. Informacija o realizaciji projekta izgradnje i rekonstrukcije dječijih igrališta na području 

grada Sarajeva 

18. Informacija o poduzetim aktivnostima na prikupljanju pomoći za stanovnike zemljotresom 

pogođenih područja Turske i Sirije 

19. Informacija o izradi Plana integriteta i realizaciji aktivnosti na suzbijanju korupcije u skladu 

sa odredbama Zakona o prevenciji i suzbijanju korupcije u Kantonu Sarajevo 

20. Vijećnička pitanja i inicijative 
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Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hazim Bahtanović) 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf 

Hafizović) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Midhat Đozo) 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Alma 

Čengić) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Reuf Hafizović) 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od  1. do 

6. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se o tačkama 

od 1. do 6. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenja radnog tijela su dostupna 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Hazim Bahtanović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Reuf 

Hafizović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o razrješenju člana 

radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Midhat Đozo), kako je predložena. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o izboru članice radnog 

tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Alma Čengić), kako je predložena. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Alen Girt te da sjednici prisustvuju 24 gradska vijećnika. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Reuf Hafizović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o izboru člana radnog 

tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim Bahtanović), kako je predložena. 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i njegovoj okolini za 2023. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin, a odgovor na 

pitanje dao je Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Program 

aktivnosti za Dan obilježavanja sjećanja na žrtve zločina protiv čovječnosti u Prijedoru i 

njegovoj okolini za 2023. godinu, kako je predložena. 
 

Ad 8) 

Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2022. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Kolegij Gradskog vijeća. 

Izvještaj su razmatrala sva radna tijela.  
 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupila gradska vijećnica Alma Čengić i gradski vijećnik Samir Bejić te da sjednici 

prisustvuje 26 gradskih vijećnika. 
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***** 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je gradska vijećnica Biljana Lazarević. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2022. godinu, kako je 

podnesen. 
 

Ad 9) 

Izvještaj o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima gradonačelnice Grada 

Sarajeva za period 01.01. - 31.12.2022. godine                                                

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrala sva radna tijela.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnio je zamjenik Gradonačelnice Haris Bašić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je gradska vijećnica Biljana Lazarević i gradski 

vijećnik Toni Vukadin koji je uputio pitanje Gradonačelnici i zatražio pismeni odgovor. 

Pitanje se evidentira u tački 20 dnevnog reda, Vijećnička pitanja i inicijative. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Izvještaj o ostvarivanju 

politike Grada Sarajeva i aktivnostima gradonačelnice Grada Sarajeva za period 01.01. 

– 31.12.2022. godine, kako je podnesen.                      
 

Ad 10) 

Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Pravobranilac Grada Sarajeva. 

Izvještaj su razmatrale Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnio je Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik te da sjednici prisustvuje 27 gradskih vijećnika. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo, kako je podnesen.                      
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Ad 11) 

Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i Komisija za 

Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Seid Škaljić, gradski vijećnik 

Toni Vukadin, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović i gradska 

vijećnica Biljana Lazarević. 
 

Gradski vijećnik Toni Vukadin je predložio zaključak, u izlaganju, sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se najkasnije na majskoj sjednici Gradskog vijeća planira donošenje 

odgovarajuće odluke o prenamjeni dodijeljenih kreditnih sredstava od strane Razvojne banke 

Federacije Bosne i Hercegovine, kako bi se sredstva adekvatno utrošila i ne bi izgubila svoju 

vrijednost uslijed inflacije.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je predloženi zaključak gradskog vijećnika Toni Vukadina.                      
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu, kako je 

podnesen.                      
 

Ad 12) 

Izvještaj o provođenju Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo za 2022. 

godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrale Komisija za spomenike i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o provođenju Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo za 

2022. godinu, kako je podnesen.                      
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Ad 13) 

Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2022. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo u 2022. godini, kako je 

podnesen.                      
 

Ad 14) 

Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve za 2022. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za budžet i finansije i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je gradska vijećnica Biljana Lazarević, a odgovor 

na pitanje dao je pomoćnik Gradonačelnice za finansije Muamer Kutlovac. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve za 2022. godinu, kako je podnesen.                      
 

Ad 15) 

Informacija o aktivnostima na realizaciji projekta izgradnje mreže za odvodnju fekalnih 

otpadnih voda od objekta lociranog uz dolaznu stanicu Trebevićke žičare 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o aktivnostima na realizaciji projekta 

izgradnje mreže za odvodnju fekalnih otpadnih voda od objekta lociranog uz dolaznu 

stanicu Trebevićke žičare. 
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Ad 16) 

Informacija o aktivnostima na obnovi vrtića „Agan Bostandžić“ na Širokači 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o aktivnostima na obnovi vrtića „Agan 

Bostandžić“ na Širokači. 

Ad 17) 

Informacija o realizaciji projekta izgradnje i rekonstrukcije dječijih igrališta na 

području grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je zamjenice predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Mirela Džehverović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o realizaciji projekta izgradnje i 

rekonstrukcije dječijih igrališta na području grada Sarajeva. 
 

Ad 18) 

Informacija o poduzetim aktivnostima na prikupljanju pomoći za stanovnike 

zemljotresom pogođenih područja Turske i Sirije 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju  je  razmatrala Komisija za međunarodnu suradnju.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Mirela Džehverović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o poduzetim aktivnostima na prikupljanju 

pomoći za stanovnike zemljotresom pogođenih područja Turske i Sirije. 
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Ad 19) 

Informacija o izradi Plana integriteta i realizaciji aktivnosti na suzbijanju korupcije u 

skladu sa odredbama Zakona o prevenciji i suzbijanju korupcije u Kantonu Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o izradi Plana integriteta i realizaciji 

aktivnosti na suzbijanju korupcije u skladu sa odredbama Zakona o prevenciji i 

suzbijanju korupcije u Kantonu Sarajevo. 
   

Ad 20) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 26. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- dvije inicijative Odbora za lokalni biznis i turizam  

- dvije inicijative predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića  

- tri inicijative gradskog vijećnika Vedada Deljkovića  

- dvije inicijative gradskog vijećnika Adija Škaljića u ime Kluba gradskih vijećnika Naše 

stranke 

- četri inicijative gradskog vijećnika Jasmina Skorupana, te 

- jedna inicijativa i jedno vijećničko pitanje gradske vijećnice Enise Spahić   

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je napomenuo da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća kao i vijećnička pitanja biti 

proslijeđeni na dalje nadležno postupanje. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje o 

inicijativama za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Odbor za lokani biznis i turizam je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Odbor upućuje inicijativu da Grad Sarajevo razmotri mogućnost da se obnove „Sarajevske 

ruže” jer su u lošem stanju, a na određenim mjestima su uklonjene pri rekonstrukciji 

gradskog partera. Također potrebno je da se osmisli projekt kojim će se omogućiti da se 

putem QR koda, koji bi bio postavljen uz svaku „Sarajevsku ružu“, pristupi podacima o 

činjenicama vezanim za nastajanje te ruže koji će sadržavati i registar Sarajevskih ruža u 

GIS-u.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 
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2. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je uputio inicijativu kojom je predložio da 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva donese zaključak sljedećeg sadržaja:   

„Zadužuje se Gradonačelnica da pripremi, izradi i predloži Plan aktivnosti za donošenje 

gradskih propisa do kraja mandatnog perioda na koji je izabran trenutni saziv Gradskog 

vijeća, a koji će sadržavati eventualno preispitivanje važećih propisa Grada Sarajeva 

odnosno donošenje novih u okviru vlastite nadležnosti Grada Sarajeva i prenesenih 

nadležnosti, a imajući u vidu i nadležnosti iz Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo", broj 7/23).“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je predloženi zaključak predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića. 
 

3. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je uputio inicijativu kojom je 

predložio da Gradsko vijeće Grada Sarajeva donese zaključak sljedećeg sadržaja:   

„ Zadužuje se Gradonačelnica, Pravobranilaštvo Grada Sarajeva, odnosno odgovarajući 

organi subjekata kojima je Grad Sarajevo osnivač, da pripreme i podnesu Izvještaj o  

realizaciji zaključaka Gradskog vijeća od početku mandata trenutnog saziva Gradskog 

vijeća (24.03.2021. godine) do dana usvajanja ove inicijative.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je predloženi zaključak predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića. 

 

4. Gradski vijećnik Vedad Deljković je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva putem nadležnih službi, razmotri mogućnost 

izdvajanja neophodnih finansijskih sredstava na ime rekonstrukcije i obnove vrtića ”Sunce”  

JU Zavod za specijalno obrazovanje i odgoj djece "Mjedenica”, te da se u tom smislu 

poduzmu aktivnosti na pribavljanju predmjera i predračuna neophodnih radova na osnovu 

čega će se izvršiti izdvajanje potrebnih sredstava shodno objektivnim mogućnostima Grada 

Sarajeva, a  što će predstavljati pomoć i podršku Grada odgojno obrazovnom radu u 

navedenom vrtiću usmjenom na rani tretman djece s poteškoćama u razvoju.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

 

5. Klub gradskih vijećnika Naše stranke je uputio inicijativu kojom je predložio da 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva donese zaključke sljedećeg sadržaja:   

„Na osnovu člana 19. i člana 148. stav (3) Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva koji 

propisuje pravo vijećnika da podnosi inicijative, a nakon analize Prijedloga Odluke o 

izmjenama i dopunama Regulacionog plana „Hepok-Čengić Vila III“ (u nastavku teksta – 

Prijedlog), upućujem vijećničku inicijativu za usvajanje sljedećih zaključaka Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva:  

1. Prilikom razmatranja i odlučivanja o Prijedlogu uzet ćemo u obzir sadržaj građanske 

inicijative dostavljene 3. februara 2023. godine;   

2. Prilikom razmatranja i odlučivanja o Prijedlogu uzet ćemo u obzir primjedbe građanki 

i građana prikupljene na javnoj raspravi održanoj u prostorijama Općine Novi Grad 

Sarajevo dana 6. februara 2023. godine;  
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3. Prilikom razmatranja i odlučivanja o Prijedlogu uzet ćemo u obzir da gradnja nije jedini 

način saniranja klizišta;  

4. Prilikom razmatranja i odlučivanja o Prijedlogu uzet ćemo u obzir da je Čengić Vila 2, 

i prije usvajanja Prijedloga, prenapučeno naselje, što se manifestuje manjkom broja 

parking mjesta, zelenih površina, zona rekreacije itd;  

5. Prilikom razmatranja i odlučivanja o Prijedlogu uzet ćemo u obzir da je gradsko 

zelenilo od izuzetne važnosti za kvalitet zraka i smanjenje efekata „toplinskog otoka“.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Dragan Stevanović i gradski vijećnik Srđan Srdić, a dodatna pojašnjenja dao je gradski 

vijećnik i predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naše stranke Adi Škaljić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je predložene zaključke Kluba gradskih vijećnika Naše stranke. 

 

6. Odbor za lokani biznis i turizam je uputio inicijativu sljedećeg sadržaja:   

„Odbor upućuje inicijativu Gradskom vijeću da uputi inicijativu nadležnim organima da se 

stvore uslovi za prilagođavanje odredbi u važećim propisima tako da se omogući 

poslodavcima da angažiraju studente i đake, na odgovarajući način, i sve druge uposlenike, 

tako da budu uposleni na kraće radno vrijeme od 8 sati dnevno.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo), podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

 

7. Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Dragan Stevanović 

uputio je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo pokrene aktivnosti na izradi studije postojećeg stanja i studije 

mogućih načina zaštite revitalizacije i rekonstrukcije Nacionalnog spomenika Hastahana 

koji se nalazi na području općine Stari Grad, na Kovačima, u ulici Halilbašića.  

Hastahana je prva bolnica modernog tipa napravljena na Balkanu, na kraju austrougarskog 

perioda, koja je čak i prve tri godine austrijskog perioda korištena kao jedina bolnica u gradu 

Sarajevu i u Bosni i Hercegovini, do izgradnje čuvene Zemaljske bolnice na Koševu. 

Bolnica je imala dva odjeljenja, muško i žensko, apoteku, prateće sadržaje i ljekare koji su 

školovani i koji su radili u Pešti i Beču. U toj bolnici je, prvi put u Južnoj Europi, izvršena 

operacija na mozgu od strane čuvenog neurohirurga sa bečke klinike. Lokalitet je zaštićen 

odlukom državne komisije kao lokalitet sjećanja i kao takav po UNESCO-ovim kriterijima 

spada u nacionalne spomenike, ali je u izuzetno lošem stanju. Kao mogući subjekti koji se 

mogu uključiti  prilikom izrade ove studije su Udruženje građana za zaštitu i revitalizaciju 

Hastahane, Katedra za zaštitu kulturno- historijskog i građevinskog nasljeđa Arhitektonskog 

fakulteta koja ima odgovarajuće planove i odgovarajuću dokumentaciju kao i sve ostale 

relevantne institucije. U projekat bi bilo dobro uključiti i studente. 
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Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Dragan Stevanović je 

zatražio da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 27. sjednici, izjasni o podnesenoj inicijativi, 

kako bi se u  rebalansu budžeta planirala i inicijalna sredstva za izradu studije. 
 

 8. Gradski vijećnik  Seid Škaljić uputio je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.   

Potrebno je dostaviti informaciju s popisom kompletne nepokretne imovine koja se nalazi u 

vlasništvu Grada Sarajeva, na koju Grad Sarajevo ima pravo raspolaganja, u cilju potpunijeg 

raspolaganja informacijama, a prije donošenja nove Odluke o dodjeli u zakup poslovnih 

zgrada i prostorija Grada Sarajeva. 
 

9. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je 

inicijativu u diskusiji sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost finansijske podrške projektu 

rekonstrukcije i revitalizacije Arboretuma „Slatina“ koji je pokrenuo Šumarski fakultet, a 

koji se nalazi na području Kromolja, općina Centar, površine cca 17,9 ha (179.000 m2). 
 

10. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je 

inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo finansijski podrži učestvovanje učenika na STEM olimpijadi 

u 2023. godini,  u iznosu od 5.000,00 KM, a imajući u vidu da su neki učenici ostvarili 

direktan plasman na takmičenje.  
 

11. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je, odnosno 

ponovila inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo formira fond u Budžetu Grada Sarajeva kojim će se urediti 

stipendiranje izvrsnosti učenika srednjih škola u gradu Sarajevu, odnosno nagrađivanje 

izvrsnih rezultata. 

***** 

Gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić se, u svojoj diskusiji, osvrnula na izgradnju muzeja 

HVO-a u Mostaru na mjestu ozloglašenog logora za Bošnjake Heliodrom, uz zahtjev da se 

Gradsko vijeće, na neki način, očituje o tome. 

Budući da nije formulisana inicijativa, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je 

predložio da gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, za narednu sjednicu Gradskog vijeća, 

podnese inicijativu sa predlogom zaključka. 

***** 

12. Gradska vijećnica  Enisa Spahić uputila je vijećničko pitanje u izlaganju sljedećeg 

sadržaja.  

Molim nadležnu službu da mi dostavi informaciju vezano za dopis općine Novi Grad broj: 

02/04-19-200/22 BA, 16.02.2022. godine po pozivu za učešće u javnoj raspravi na Nacrt 

Strategije razvoja Grada Sarajeva za period 2021.-2027. godina, a vezano za održavanje 

sarajevskih mostova. 

Jedna od izvornih nadležnosti Grada Sarajeva jeste održavanje mostova na rijeci Miljacki i 

izgradnja novih. U periodu realizacije Strategije planirano je izvršiti sanaciju 7 mostova, 

odnosno jedan godišnje te izgraditi jedan novi most tamo gdje se ukaže potreba. 

Obzirom da u Nacrtu Strategije nije precizirano koji će mostovi na rijeci Miljackoj biti 

predmet sanacija, predloženo je da jedan od 7 mostova, za sanaciju/redizajn bude pješački 

most kod objekta Vistafon. 

Molim da mi se dostavi odgovor, da li je prijedlog prihvaćen kroz program realizacije 

Strategije u ovoj ili u narednim godinama? 
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13. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je inicijative sljedećeg sadržaja. 

- Potrebno je obnoviti ogradu pored tramvajske stanice na Otoci  koja je u jako lošem 

stanju, već više od godinu dana. 

-  Potrebno je označiti sva trolejbuska stajališta u gradu Sarajevu. 

  

14. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost nabavke manjeg vozila za potrebe 

inspekcije Grada Sarajeva. 
 

15. Gradska vijećnica  Biljana Lazarević uputila je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Kada se može očekivati izmjena Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo, u dijelu u kojem se utvrđuju kulturne 

manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo, a u skladu sa zaključkom usvojenim 

na 15. sjednici Gradskog vijeća? 

16. Gradska vijećnica  Biljana Lazarević uputila je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

U Izvještaju o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima gradonačelnice Grada 

Sarajeva za period 01.01. – 31.12.2022. godine je, između ostalo, navedeno da je Gradska 

služba za internu reviziju, u izvještajnom periodu, uradila osam internih revizija. S tim u 

vezi, potrebno je dostaviti izvještaje interne revizije za „Strateško planiranje i 

budžetiranje” i  interne revizije „Javne nabavke”. 
 

17. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović uputio je 

vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Pravobranilaštvo Grada Sarajeva pošalje upit Tužilaštvu Kantona Sarajevo 

u kojoj fazi krivičnog postupka, odnosno istrage je predmet Vidikovac? 
 

18. Gradski vijećnik Toni Vukadin, u povodu razmatranja  Izvještaja o ostvarivanju politike 

Grada Sarajeva i aktivnostima gradonačelnice Grada Sarajeva za period 01.01. – 

31.12.2022. godine, uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Koji je status projekta vodovodne mreže u SOS Dječijem selu na Mojmilu, a koji 

sufinansira Grad Sarajevo? 

Budući da je u Budžetu Grada Sarajeva izdvojeno 30.000,00 KM za ovaj projekt, a poznato 

je da projekt nije realizovan, potrebno je da Grad Sarajevo inicira aktivnosti kako bi se 

projekt što prije realizovao i smanjili troškovi koji nastaju zbog gubitka vode, a koje plaća 

SOS Dječije selo. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 26. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 11.50 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović, s.r.  
 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/zvjestaj-o-ostvarivanju-politike-grada-sarajeva-i-aktivnostima-gradonacelnice-grada-sarajeva-za-period-01-01-31-12-2022-godine/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/zvjestaj-o-ostvarivanju-politike-grada-sarajeva-i-aktivnostima-gradonacelnice-grada-sarajeva-za-period-01-01-31-12-2022-godine/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/zvjestaj-o-ostvarivanju-politike-grada-sarajeva-i-aktivnostima-gradonacelnice-grada-sarajeva-za-period-01-01-31-12-2022-godine/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/zvjestaj-o-ostvarivanju-politike-grada-sarajeva-i-aktivnostima-gradonacelnice-grada-sarajeva-za-period-01-01-31-12-2022-godine/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/zvjestaj-o-ostvarivanju-politike-grada-sarajeva-i-aktivnostima-gradonacelnice-grada-sarajeva-za-period-01-01-31-12-2022-godine/

